



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL AFRICAN & OCENIAN NATIONAL FEDERATIONS

Corsier-sur-Vevey, 5 March 2020 / cr

Subject: African & Oceania OG Qualifier postponed until further notice

Dear President, dear colleagues,

UWW has just received the attached official information that the Moroccan authorities have decided to take measures against the spread of the COVID-19 and not authorize the holding of international sport events until end of March.

The African & Oceania OG Qualifier is therefore postponed until a new date that will be communicated on a later stage. UWW and the local organizer are confident that this tournament may take place in the course of April or May.

We ask all concerned federations, teams and other participants not to travel to Morocco for the moment and until further notice.

We apologize for the inconvenience and thank you for your attention.

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Michel Dusson'.

Michel Dusson
Secretary General

Copy: UWW Medical & Anti-doping Commission; Mr Meskout, UWW-Africa President; Mr Aquino, UWW-Oceania President; UWW Bureau

United World Wrestling

Rue du Château, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 84 26 F. 0041 21 323 60 73



UNITED WORLD WRESTLING

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES D'AFRIQUE ET D'OCEANIE

Corsier-sur-Vevey, 5 mars 2020 / cr

Concerne: Tournoi qualificatif pour l'Afrique et l'Océanie reporté jusqu'à nouvel avis

Cher président, chers collègues,

L'UWW vient de recevoir les informations officielles ci-jointes selon lesquelles les autorités marocaines ont décidé de prendre des mesures contre la propagation du COVID-19 et de ne plus autoriser la tenue de manifestations sportives internationales qu'à la fin du mois de mars.

Le Tournoi Qualificatif pour les Jeux pour l'Afrique et l'Océanie est donc reporté jusqu'à une nouvelle date qui sera communiquée ultérieurement. L'UWW et l'organisateur local sont confiants que ce tournoi pourra avoir lieu courant avril ou mai.

Nous demandons à toutes les fédérations, équipes et autres participants concernés de ne pas se rendre au Maroc pour le moment et de reporter jusqu'à nouvel avis.

Nous nous excusons pour la gêne occasionnée et vous remercions de votre attention.

Cordialement,

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Michel Dusson'.

Michel Dusson
Secretary General

Copy: UWW Medical & Anti-doping Commission; Mr Meskout, UWW-Africa President; Mr Aquino, UWW-Oceani President; UWW Bureau